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            בס"ד
 
 

 לפרסום  -22/02/15פרוטוקול ישיבת ועד מקומי צופים מיום 
 
 

 יצחק בסל, חגי מאיר, מוטי חמבי, זאב סימן טוב, סימור לברט, רן וייס.  נוכחים : 
 

 מזכיר הישוב.   -משה באסה 
 

 04/01/15אישור  פרוטוקול מיום  
 

 הפרוטוקול אושר ע"י הועד המקומי. 
 

 נק בחשבון בדיווח מצב  
 

 +  88,339 -עו"ש  
 262,357 –פק"מ  

 
 נושאים נוספים תיקוני ת.ב.ע נקודתיים לידר + קרוואני.  2מבקש להכניס לסדר היום  -יצחק  

 
 החלטה 

 מאושר פה אחד 
 

 2015צו ארנונה  
 

 0.75%עם ייקור תעריפים של  2015אושר צו ארנונה  -החלטה 
 

 2/2014מכרז ניקיון , גינון ואחזקה 
 

 ₪ + מע"מ.  20,000לבחור בקבלן אהרל'ה לדרברג בסך של  ועדת מכרזיםת אושרה המלצ 
 הצעות שהוגשו והיה ההצעה הזולה ביותר באופן ניכר ביותר. 14הקבלן הנ"ל נבחר מתוך  

 
 החלטה  

 אושר ע"י הועד 
 

 קו מגרש שמולביץ 
 

מסגרת  מדובר במגרש ליד מועדון הפיס, בעלי הבית מעוניינים להוציא היתר וב  -יצחק בסל 
המדידה התברר כי המדרגות שנבנו ע"י לידר לבית של שמולביץ חורגות לשטח  

 ציבורי )המגרש של הפיס(
 

 החלטה 
 .103לקבל חוות דעת משפטית בסוגיה זו של מגרש 
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 שכונה דרומית 

 
' שהועד לא נותן עקב אי השלמת  4אסף אברמוביץ פנה מבקש המלצה לטופס  -יצחק בסל 

 לא רק בחלקו. הפיתוח בכל האזור א
 הראשונים )קבוצת מיכאל בר המקורית(.   10כיום מתנהל משפט של לידר כנגד  

מציע לתת המלצה לכל מי שיש לידו כביש ומדרכה ותשתיות ולא לתת למי שאין לו  
 תשתיות ליד ביתו. 

' לכל מי שיש לידו כביש מדרכה  4לכן מציע לשחרר בטחונות ולתת המלצה לטופס  
 תשתיות וכו'. 

 
 ה  החלט

 אושר פה אחד 
 

 קומונרית בני עקיבא 
 

 ות הורי בני עקיבא אילת קצוף ואורית מוזס.נציג  -הצטרפו 
 

  –למודל של קומונרית בת שרות לבני עקיבא כולל שכירת דירה ל  יש פניות מהשטח לחזור   -אילת  
 (. 2בנות שרות )חובה ה לפחות   2

 
 ן + חגי +בסל +עדנה .מציע להקים צוות שיוסמך להביא פתרונות ר  -יצחק בסל 

 
 החלטה 

 הצעת בסל אושרה 
 

 בית ספר לפעילים 
 

 מבקש אור ירוק להקמת בית ספר לפעילים כדי למוסס מתחים בישוב.  -משה 
 

 החלטה 
 אושר עקרונית 

 
 בקשות –קרן מבני ציבור  

 
 בקשת בן יעקב שמעון 

 לחלק כדלקמן : מאושר  
 אלף ₪(.  100היתרה )תשלומים שווים על  ₪18 +   50,000תשלום ראשון : 

 
 החלטה  
 מאושר 

 
 בקשת עדנה חמבי 

 חודשים. 3בקשתה לעכב יתרת התשלומים לקרן למשך מאושרת  
 

 החלטה  
 מאושר  
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 מקטע זה הישיבה סגורה***      

 
 שינויים בכח אדם 

 
וכח האדם כמעט    3, הישוב גדל פי מבקש שינויים במערך המזכירות כדי לשפר השירות  -משה

לא השתנה הכוונה להכניס במקום דינה אקלה גורם מקצועי ששולט ברזי המחשב , מציע  
לקבל החלטה לזמן אותה לשימוע על כלל משרתה מתוך מגמה לנסות להגיע עימה לפשרה  

שתותיר אותה כעובדת צהרון כמחלקת דואר וכאחראית על ניקיון המשרדים ותפסיק  
 ה כפקידה במזכירות. עבודת 

 
 למה לא לפטר אותה מהכל? -סימור 

 
 אני חושב לזמנה לשימוע כדי להסביר לה וללמד אותה וורד ואקסל.  -סימור 

 
 הצבעה 

  אושר הצעת משה ברוב קולות
 

 צופים צפון
 

עקב התפתחויות באזור צופים צפון )תביעה של לידר נגד המדינה ורצונם בשטח   -יצחק בסל
 ו אחיזתנו במקום יש לנקוט בפעולות שיקשו על פעולות אלו.נחליפי( שיסכ 

 
)שצ"פים( הרי שכל   524  –ו  525מבקשים מהועדה לתכנון והמועצה שבמגרשים  -הצעה  

השטח שמצפון לדרך הלנה יומר לשטח למגורים ותמורתו תתקבל מהת.ב.ע. העתידית  
 באזור הצפוני. 

 
 הצבעה 

 אושר פה אחד 
 

 מרק"ם
 

 שא מפגשי מרק"ם וזה פועל ועובד. מיידע בנו -בסל 
 

ביקשנו לקבל עדכונים בנושא מרק"ם ולא קיבלנו מהלך כזה אסטרטגי בלי דיון בועד אבל   -סימור
 דיון בועד ולא סגירה בינך )לבסל( לבין רן וייס ולא עושים זאת בתחבולות.

 מבקש לקבל עדכון בנושא מרק"ם. 
 

הקמת בית ספר משותף, לגבי הפעילות  בזמנו דיברנו על מרק"ם בקטע של -יצחק בסל 
העכשווית הועד תמיד פעל ופועל לפעילות משותפת בין דתיים לחילוניים ואין כאן  

 שום תחבולות ומזימות  אלא רצון לשלב בין האוכלוסיות. 
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 317תיקון ת.ב.ע נקודתי מגרש 
 

 .שטח מתוך ת.ב.ע. צופים דרום 317בקשה של חברת לידר להוסיף למגרש  -משה
 

 החלטה 
 התיקון אושר ע"י הועד 

 
 יצחק בסל יצא וגם סימור יצא ***     

 
 225תיקון ת.ב.ע נקודתי מגרש 

 
 . 225יח' דיור על מגרש    2הבקשה הוגשה ע"י משה קרוואני השינוי במהותו לאפשר בניית   –משה 

 
 החלטה 

 הוחלט ברוב קולות להתנגד לשינוי המוצע. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 _______________ 
 יצחק בסל, יו"ר הועד 


